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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 
са XLVII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 27. децембра 2023. године, у згради Скупштине 
Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.12 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 
 
1.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ  35.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
2.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 38.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 40.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 41.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 42.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 43.  ИГОР ПОПОВИЋ 
10.  БОЈАН ВУЛИН 44.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 45.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 46.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  САЊА ДРАШКО 47.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 48.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 49.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 50.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  КРИСТИНА ЖАРИЋ  51.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
18.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 52.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 53.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
20.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 54.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
21.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 55.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 56.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 57.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  ЂУЛА КИШ 58.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 59.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 60.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
27.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 61.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 63.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 64.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
31.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 65.  ДРАГАН ХЕМОН 
32.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 66.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
33.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 67.  СИМО ЧАБАРКАПА 
34.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Данијела Малетић, Дубравка Џоџо, Ђурађ Јакшић, Ивана Вујасин, 

Кристина Плањанин – Симић, Маја Седларевић, Милорад Мирчић, Петар Ћировић, Роберт Колар и Саша 
Новаковић. 

Такође, седници Скупштине није присуствовала Мирјана Василић, која је поднела Скупштини 
Града Новог Сада оверену писану оставку дана 22. децембра 2023. године и којој мандат одборника 
престаје даном подношења оставке, у складу са чланом 68. став 6. Закона о локалним изборима 
(„Службени гласник РС“, број 14/22). 
 Седници је, такође, присуствовала и нова одборница Љиљана Ресановић, којој је на овој седници 
потврђен мандат. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада  је отворила и њеним радом руководила  
MSc Јелена Маринковић Радмировић, председница Скупштине. 

 
Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

63 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице  и одборнике да су је 

одборници: Данијела Малетић, Кристина Плањанин-Симић, Ивана Вујасин, Маја 
Седларевић, Роберт Колар, Ђурађ Јакшић и Дубравка Џоџо обавестили да су спречени да 
присуствују седници. 

 
Председница Скупштине је указала да ће Записник са XLVI седнице Скупштине 

биће  достављен  одборницама и одборницима за усвајање на наредној седници. 
 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 22. и 26. децембра 2023. године. 
 
На основу члана 84. став 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 26. децембра 2023. године председници Скупштине 
Града образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог Сада, по 
хитном поступку допуни тачкама:  

 
− Предлог одлуке о изради измена и допуна Просторног плана Града Новог Сада 

(локалитет радне зоне у Каћу јужно од Зрењанинског пута)   
− Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о накнадама за коришћење 

јавних површина на територији Града Новог Сада 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Просторног плана Града 
Новог Сада (локалитет радне зоне у Каћу јужно од Зрењанинског пута) уврсти у дневни 
ред по хитном поступку и предложила  да се разматра као 12. тачка дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења  гласања, председница Скупштине  је констатовала да су 59 
одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда по хитном поступку. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о накнадама за коришћење јавних 
површина на територији Града Новог Сада уврсти у дневни ред по хитном поступку и 
предложила  да се разматра као 6. тачка дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда по хитном поступку. 

 
Мирјана Василић поднела је 22. децембра 2023. године председници Скупштине 

Града Новог Сада оверену писану оставку на функцију одборнице Скупштине Града 
Новог Сада, која је одборницама и одборницима достављена уз допис од 22. децембра 
2023. године. 

 
На основу члана 69. Закона о локалним изборима Скупштина доноси одлуку 

којом констатује да је одборнику престао мандат одмах, односно на првој наредној 
седници. 

 
У складу са наведеним председница Скупштине је предложила да се оставка 

Мирјане Василић на функцију одборнице Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни 
ред и да се  разматра као 1. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Дописом од 22. децембра, на основу члана 84. Пословника Скупштине Града 

Новог Сада, председница Скупштине је предложила Скупштини Града Новог Сада да се 
дневни ред допуни тачкама: 

 
− Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне 

листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. и 
− Предлог за постављење заменице секретара Скупштине Града Новог Сада. 
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Председница  Скупштине је ставила на гласање Предлог да се тачка: 
Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе 
АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. уврсти у дневни ред и да се разматра као 2. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

  
Председница Скупштине је  ставила на гласање Предлог да се тачка: Предлог за 

постављење заменице секретара Скупштине Града Новог Сада уврсти у дневни ред и да 
се разматра као 3. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 22. децембра 2023. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложенe предлогe да се дневни ред седнице Скупштине Града допуни 
тачкaмa:  

 
− Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 

2023. годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне 
послове Града Новог Сада 

− Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 
организације „Новосадска топлана“ у Новом Саду, као јавног предузећа 

− Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације новог 
градског центра са окружењем у Новом Саду (локалитет уз улице Стевана 
Дороњског и Јована Храниловића) 

− Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора у 
западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе 
Лазаревића) 

− Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације туристичко-рекреативног 
комплекса на парцелама бр. 3948/5, 3948/6 и др. КО Сремска Каменица 

− Предлог локалног акционог плана за социјално укључивање Рома и Ромкиња у 
Граду Новом Саду за период 2023-2026. године  

− Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам” Завод за урбанизам Нови Сад за 2024. годину 
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− Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Аутономној Покрајини Војводини за потребе Школе за основно и 
средње образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, без накнаде 

− Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у 
јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, ламела 
6 („Службени лист Града Новог Сада“, број 9/21) 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима  уз допис од 22. 

децембра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих 
активности за 2023. годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-
правне послове Града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 7. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 
организације „Новосадска топлана“ у Новом Саду, као јавног предузећа уврсти у дневни 
ред и предложила да се разматра као 5. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине  је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да је четири одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације новог градског 
центра са окружењем у Новом Саду (локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована 
Храниловића) уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 9. тачка дневног 
реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора у западном 
делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе Лазаревића) 
уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 10. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације туристичко-рекреативног комплекса 
на парцелама бр. 3948/5, 3948/6 и др. КО Сремска Каменица уврсти у дневни ред и 
предложила да се разматра као 11. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог локалног акционог плана за социјално укључивање Рома и Ромкиња у Граду 
Новом Саду за период 2023-2026. године уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 13. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам” Завод за урбанизам Нови Сад за 2024. годину уврсти у дневни ред и 
предложила  да се разматра као 28. тачка дневног реда. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  председница  Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на  гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној Покрајини Војводини за потребе Школе за основно и средње 
образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, без накнаде уврсти у дневни ред и 
предложила  да се разматра као 47. тачка дневног реда. 

 
Председница је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у јавној 
својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, ламела 6 
(„Службени лист Града Новог Сада“, број 9/21) уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 48. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и одборницима уз 
допис од 26. децембра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози  Кадровска, административна  и мандатно-
имунитетна питања и предложила  да се разматрају као 50. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке 4. и 5, о Предлогу одлуке о усвајању текста уговора о оснивању Јавног 
комуналног предузећа „Регионални центар за управљање отпадом“ и Предлогу 
одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 
организације „Новосадска топлана“ у Новом Саду, као јавног предузећа.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 9. до 12,  о предлозима планских докумената.   

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је  констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 15. до 28, о предлозима решења о давању сагласности на програме 

пословања јавних и јавних комуналних предузећа за 2024. годину.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 29. до 31, о предлозима решења о давању сагласности на програме 

рада Стамбене агенције, Агенције за енергетику и Туристичке организације 
Града Новог Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 32. до 45, о предлозима решења о давању сагласности на програме 

рада установа културе чији је оснивач Град Нови Сад за 2024. годину.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке  46. и 47, о предлозима решења о располагању непокретностима.  

 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

  
− за тачку 50, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање  предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  
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Д Н Е В Н И      Р Е Д 
 

1. Оставка Мирјане Василић на функцију одборнице Скупштине Града Новог Сада 
2. Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе 

АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. 
3. Предлог за постављење заменице секретара Скупштине Града Новог Сада 
4. Предлог одлуке о усвајању текста уговора о оснивању Јавног комуналног предузећа 

„Регионални центар за управљање отпадом“ Нови Сад  
5. Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 

организације „Новосадска топлана“ у Новом Саду, као јавног предузећа 
6. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о накнадама за коришћење јавних 

површина на територији Града Новог Сада 
7. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности за 2023. 

годину, које спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града 
Новог Сада 

8. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма 
пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. 
годину 

9. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације новог градског 
центра са окружењем у Новом Саду (локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована 
Храниловића) 

10. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана генералне регулације простора у 
западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе 
Лазаревића) 

11. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације туристичко-рекреативног 
комплекса на парцелама бр. 3948/5, 3948/6 и др. КО Сремска Каменица 

12. Предлог одлуке о изради измена и допуна Просторног плана Града Новог Сада 
(локалитет радне зоне у Каћу јужно од Зрењанинског пута) 

13. Предлог локалног акционог плана за социјално укључивање Рома и Ромкиња у Граду 
Новом Саду за период 2023-2026. године  

14. Предлог одлуке о финансирању стамбене подршке Града Новог Сада у 2024. години 
15. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2024. годину 
16. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2024. годину 
17. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2024. годину 
18. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2024. годину 
19. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2024. годину 
20. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2024. годину 
21. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 

предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. 
годину 
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22. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

23. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. годину 

24. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2024. годину 

25. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину 

26. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ 
Нови Сад за 2024. годину 

27. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2024. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам” Завод за урбанизам Нови Сад за 2024. годину 

29. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града 
Новог Сада за 2024. годину 

30. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада и Финансијски план Агенције 
за енергетику Града Новог Сада за 2024. годину 

31. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Туристичке организације 
Града Новог Сада са финансијским планом и планом промотивних активности Града 
Новог Сада за 2024. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад за 2024. годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Завода за заштиту споменика 
културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 

34. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, 
Петроварадин за 2024. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Историјског архива Града 
Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину 

36. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Градске библиотеке у Новом 
Саду, Нови Сад за 2024. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - 
Újvidéki Színház”, Нови Сад за 2024. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови Сад 
за 2024. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови Сад 
за 2024. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за израду таписерија 
„Атеље 61“, Петроварадин за 2024. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 
образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2024. годину 

42. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 
образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2024. годину 

43. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра „Руменка“, 
Руменка за 2024. годину 
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44. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Мађарског културног центра 
„Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 
2024. годину 

45. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Новосадског дечијег 
културног центра, Нови Сад за 2024. годину 

46. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 
непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора DOO „ERKER – INŽENJERING“ NOVI SAD 

47. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној Покрајини Војводини за потребе Школе за основно и средње 
образовање „Милан Петровић“ са домом ученика, без накнаде 

48. Извештај о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у 
јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, ламела 6 
(„Службени лист Града Новог Сада“, број 9/21) 

49. Предлог решења о измени Решења о образовању и именовању председника, заменика 
председника и чланова Међусекторског радног тела за подршку подстицајном 
родитељству и развоју деце на територији Града Новог Сада 

50. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
− Предлог решења о престанку дужности директора Новосадског дечијег културног 

центра, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању директора Новосадског дечијег културног центра, 

Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора Јавног 

комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 

предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 
− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Позоришта младих, 

Нови Сад 
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе „Бранко 

Радичевић“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе „Бранко 

Радичевић“, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности председника, шест чланова и секретара 

Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије 
Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду 

− Предлог решења о именовању председника, девет чланова и секретара Управног 
одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и 
ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом Саду  

 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је 
пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
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Ад. број:020-218/2023-I 
1. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА МИРЈАНЕ ВАСИЛИЋ НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИЦЕ 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА  
 
У складу са чланом 67. став 1. тачка 9. и чланом 68. ст. 1. и 2. Закона о локалним 

изборима одборница Мирјана Василић поднела је 22. децембра 2023. године оверену 
писану оставку на функцију одборнице Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада, који је достављен одборницама и одборницима  уз допис 
од 26. децембра 2023. године. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 30  

минута  за одржавање седнице Градске изборне комисије у Плавој сали ради додељивања 
мандата одборника и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна 
питања у Сали 18 ради утврђивања Предлога одлуке  о потврђивању мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.10 часова. 
 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

66 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
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Ад. број:020-219/2023-I 
2.  тачка дневног реда 

 
ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА СА ИЗБОРНЕ ЛИСТЕ АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. 
 
Градска изборна комисија је у складу са чл. 72. и 73. став 1. Закона о локалним 

изборима доделила мандат Љиљани Ресановић првом следећем кандидату са Изборне 
листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. коме није био додељен мандат 
одборника – припаднику исте политичке странке и издала Уверење. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и Уверење о избору за одборника и 
утврдила Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада, са  Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ..  

 
Извештај Градске изборне комисије и Предлог одлуке Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања подељени су одборницама и 
одборницима. 

 
У складу са чланом 66. став 4. Закона о локалним изборима у гласању о 

потврђивању мандата може учествовати кандидат за одборника коме је додељен мандат и 
који има уверење Изборне комисије да је изабран. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКЕ 

О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је обваестила одборнице и одборнике да ју је Сања 
Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. 
oбавестила да је Љиљана Ресановић приступила Одборничкој групи. 
 
Ад. број:020-217/2023-I 
3. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЗА ПОСТАВЉЕЊЕ ЗАМЕНИЦЕ СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 
 
У складу са чланом 40. став 2, 3. и 6. Закона о локалној самоуправи, Скупштина 

Града поставља заменика секретара Скупштине на предлог председника Скупштине 
Града. 

 
Предлог за постављење заменице секретара Скупштине Града достављен је 

одборницама и одборницима  уз допис од 22. децембра 2023. године. 
 
Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог за постављење заменице 

секретара Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „узржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела Решење о постављењу 
заменице секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 
Ад.број:   352-1/2023-503-I 

  352-1/2023-532-I 
4. – 5. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСВАЈАЊУ ТЕКСТА УГОВОРА О ОСНИВАЊУ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА 
УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ 
О ОРГАНИЗОВАЊУ РАДНЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ У НОВОМ САДУ, КАО ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности и Савет за заштиту животне средине нису имали  

примедби на предлоге одлука које су разматрали у оквиру свог делокруга. 
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Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала  да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
  
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложере 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница  Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о усвајању текста 

уговора о оснивању Јавног комуналног предузећа „Регионални центар за управљање 
отпадом“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да су 59 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УСВАЈАЊУ ТЕКСТА УГОВОРА О ОСНИВАЊУ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „РЕГИОНАЛНИ ЦЕНТАР ЗА УПРАВЉАЊЕ ОТПАДОМ“ НОВИ САД 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 

усклађивању Одлуке о организовању радне организације „Новосадска топлана“ у Новом 
Саду, као јавног предузећа. 

 
 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ О ОРГАНИЗОВАЊУ РАДНЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ У НОВОМ САДУ, КАО ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број:434-61/2023-I 
6. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О 
НАКНАДАМА ЗА КОРИШЋЕЊЕ ЈАВНИХ ПОВРШИНА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Одлуке о накнадама за коришћење јавних површина на територији Града Новог 
Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О НАКНАДАМА ЗА КОРИШЋЕЊЕ 
ЈАВНИХ ПОВРШИНА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број:40-5/2023-2265-I 
7. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. ГОДИНУ, КОЈЕ СПРОВОДИ 
ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
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Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала  да ли  представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник  предлагача  није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
  
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама Одлуке 

о Програму инвестиционих активности за 2023. годину, које спроводи Градска управа за 
имовину и имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 
2023. ГОДИНУ, КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 

ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број:34-8593/2023-I 
8. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник  предлагача  није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама и допуни Програма пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНИ 
ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 

„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број:  35-786/2023-I   

   35-807/2023-I   
   35-857/2023-I 
   35-991/2023-I 

9. – 12. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА 
ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦЕ СТЕВАНА 
ДОРОЊСКОГ И ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА 
НА ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦУ 
ЛАЗЕ ЛАЗАРЕВИЋА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ТУРИСТИЧКО-РЕКРЕАТИВНОГ КОМПЛЕКСА НА ПАРЦЕЛАМА БР. 
3948/5, 3948/6 И ДР. КО СРЕМСКА КАМЕНИЦА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПРОСТОРНОГ 
ПЛАНА ГРАДА НОВОГ САДА (ЛОКАЛИТЕТ РАДНЕ ЗОНЕ У КАЋУ 
ЈУЖНО ОД ЗРЕЊАНИНСКОГ ПУТА) 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао  примедби 

на предлоге које је разматрао. 
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Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука које је разматрала у 
складу са Уставом, законом и Статутом Града. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 

допунама Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована Храниловића) са предложеним 
Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НОВОГ 
ГРАДСКОГ ЦЕНТРА СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ УЗ 

УЛИЦЕ СТЕВАНА ДОРОЊСКОГ И ЈОВАНА ХРАНИЛОВИЋА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
 

З А К Љ У Ч А К 
 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду (локалитет уз улице 
Стевана Дороњског и Јована Храниловића) пре излагања на јавни увид са 54. седнице од 
21.09.2023. године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације новог градског центра са окружењем у Новом Саду 
(локалитет уз улице Стевана Дороњског и Јована Храниловића) са 66. (јавне) седнице 
Комисије за планове од 08.12.2023.године. 

2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана генералне регулације простора у западном делу града на подручју Телепа 
у Новом Саду (локалитет уз Улицу Лазе Лазаревића) са предложеним Закључком  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА 
У ЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НА ПОДРУЧЈУ ТЕЛЕПА У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ УЗ УЛИЦУ ЛАЗЕ ЛАЗАРЕВИЋА) 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 
 

З А К Љ У Ч А К 
 
 
1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 

извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана генералне 
регулације простора у западном делу града на подручју Телепа у Новом Саду (локалитет 
уз Улицу Лазе Лазаревића) пре излагања на јавни увид са 58. седнице од 13.10.2023. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама 
Плана генералне регулације простора у западном делу града на подручју Телепа у Новом 
Саду (локалитет уз Улицу Лазе Лазаревића) са 66. седнице Комисије за планове од 
08.12.2023.године. 

 
2. Закључак са одлуком и Извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације туристичко-рекреативног комплекса на парцелама бр. 3948/5, 3948/6 и 
др. КО Сремска Каменица. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања  председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  
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ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ТУРИСТИЧКО-РЕКРЕАТИВНОГ 

КОМПЛЕКСА НА ПАРЦЕЛАМА БР. 3948/5, 3948/6 И ДР. КО СРЕМСКА 
КАМЕНИЦА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

Председница  Скупштине је ставила на  гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Просторног плана Града Новог Сада (локалитет радне зоне у Каћу јужно од 
Зрењанинског пута)  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПРОСТОРНОГ ПЛАНА ГРАДА НОВОГ САДА 
(ЛОКАЛИТЕТ РАДНЕ ЗОНЕ У КАЋУ ЈУЖНО ОД ЗРЕЊАНИНСКОГ ПУТА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 2734/2023-2-I 
13. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА ЗА СОЦИЈАЛНО 
УКЉУЧИВАЊЕ РОМА И РОМКИЊА У ГРАДУ НОВОМ САДУ ЗА 
ПЕРИОД 2023-2026. ГОДИНЕ 
 
Предлог локалног акционог плана утврдило је Градско веће.  
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог локалног акционог плана у 

складу са Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовале Душанка Ђокић и Данијела Костић. 
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Душанка Ђокић, председница Одборничке групе „СОЦИЈАЛИСТИЧКА ПАРТИЈА 
СРБИЈЕ (СПС), ЈЕДИНСТВЕНА СРБИЈА (ЈС): „Мислим да је ово једна од најважнијих, 
ако не и најважнија тачка данашњег нашег скупштинског заседања. Наиме, пред нама је 
Предлог локалног акционог плана за социјално укључивање Рома и Ромкиња у Граду за 
период од 2023. до 2026. године. Зашто кажем да је ово можда данас и најважнија тачка 
дневног реда. Ви сте видели, по неком попису има негде око 3.321 припадник ромске 
националности у Новом Саду. Међутим, по незваничном, има их негде око 15.000, ако се 
узму у обзир расељена лица припадника Ашкалија, Египћана и тако даље. Молим вас, то 
је изузетно велики број људи које ми морамо да укључимо у свакодневне токове нашег 
друштва. Израђен је изузетан акциони план. Ја бих волела да направимо још неке допуне, 
ако могу да сугеришем на неке ствари које су опет везане за оно о чему ја стално говорим 
за овом говорницом, а то је образовање. Видели сте већ на почетном делу у анализи, оној 
swot анализи дато је да број деце обухваћено предшколским установама износи око 60, па 
око 7, дакле видите да нема тачног броја деце која су обухваћена предшколском 
установом што значи да је већ проблем у раду, јер деца не долазе редовно. Слаб је 
обухват. То је управо онај простор где они добијају основна функционална знања, где 
добијају ставове, формирају се вредности, дакле као неки ходник који ће нам омогућити 
основно школовање, ваљано средње школовање. Кроз основно школовање су муке, 
верујте ми, и неопходни су педагошки асистенти. Затим, врло смо срећни када дођу у 
средњу школу, а и ту врло брзо долази до осипања и одлично је, то смо пре једно две 
године, чини ми се, Центар за образоване политике иницирао тимове за превенцију 
осипања, али није ни то довољно, нажалост. Потребна нам је још већа међусекторска 
повезаност. Ја сам мало пре сугерисала чланици Градског већа, потребни су нам 
социјални радници у школама. Још нешто, оно што је мене онако мало увредило јесте да у 
swot анализи претње су, каже, стереотити и предрасуде код наставника, јер имају 
одређене дискриминаторске односе према ученицима ромске националности. То заиста 
није тако. Нама је потребно ново оснаживање када је у питању рад са ромском децом, а 
посебно када је у питању комуникација са ромском децом, то је врло осетљива, танана 
категорија и заиста имамо много примера из праксе. Ми нешто старији наставници смо 
прошли кроз силне обуке и нама то сад већ ни не представља тешкоћу. Међутим, сарадња 
са ромским родитељима и са децом није лака, управо из тога што они долазе из 
различитих структура, ми не можемо исто да радимо са децом која долазе из Бангладеша, 
са Адица, са Јужног Телепа, то су вам различите структуре људи, породица. Е сад шта је 
оно пример добре праксе, заиста ако неко подржава рад ромске заједнице то јесте Град и 
ми то негде осећамо и препознајемо сви ми који радимо са ромским породицама и 
ромском децом у неком сегменту рада, али оно што је важно и о чему морамо да водимо 
рачуна јесте да се сличан сличном радује. Кад год бисмо имали неки проблем звали бисмо 
у помоћ ромску заједницу. Ево, рецимо, удружење ромских студената или, рецимо, 
удружење предузетница ромских где тек када неко сличан њима покаже како може, на 
који начин да се успе у друштву, то заиста има ефекта. Ми смо прошле године имали 
једну сјајну трибину овде и, подсећам потпредседницу Караић која је негде и помогла да 
ступим у контакт са неким важним људима из ромске заједнице који мени помажу у мојој 
наставној пракси, где смо први пут поменули ране бракове, систем не препознаје то и 
рећи ће вам неки председници ромске заједнице то не постоји. Не постоји у свим, али 
верујте ми у средњим школама, већ у првом разреду, другом разреду, имамо велики 
проблем, одоше нам девојке и младићи. Сад смо поводом „16 дана активизма у борби 
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против насиља над женама“ имали са студентским удружењем Redi, радионице на 
превенцији тих малолетничких бракова и, верујте, успели да вратимо једну. Сад, докле ће 
се задржати у школи, видећемо. Дакле, тешка је комуникација са њима, прво не постоји 
мотивација, Град ту чини заиста много са том ексренистичком мотивацијом дајући 
средства, помоћ. Пазите, они заиста имају добре услове и бесплатне уџбенике и бесплатне 
карте за превоз, али шта је проблем? Њима треба она унутрашња мотивација, дакле, када 
виде неког из своје заједнице да је успео, да је завршио факултет, да је сасвим социјално 
укључен. И молим вас, оно што морамо да их научимо - да сви имамо иста права. Кад год 
осете да им је систем наклон, они траже већа права, е ту сад долази до дискриминације 
између деце која нису ромске националности и деце која су ромске националности. Дакле, 
морамо да превладамо ту тешкоћу у комуникацији, тако да предлажем социјалне раднике 
у школама у којима има ромске деце, неопходни су нам социјални радници да бисмо 
убрзали неке процесе. У мобилним тимовима што више успешних Рома и Ромкиња и 
заиста да сви радимо послове одређене, да сви врло озбиљно схватимо да ових 15 људи 
морамо да интегришемо у наше друштво јел тај наш Нови Сад мора да остане престоница 
културе он мора да буде културан град, он мора да буде универзитетски град а шта ћемо 
ако ове људе нисмо укључили. Дакле, мислим да нам је то један од приоритетних 
задатака.“ 
 

Данијела Костић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представник 
предлагача: „Велико ми је задовољство што је колегиница напоменула да је ово можда 
једна од најважнијих тачака дневног реда. Хоћу само да кажем да ми пуно радимо, 
годинама већ, не само кроз овај акциони план и претходни који је био пре 3 године него и 
раније се радило на укључивању Рома и Ромкиња у наше друштво у нашу свакодневицу. 
Што се тиче Ваших конкретних предлога, могу да Вас обавестим да ми већ имамо 
одређене пројекте који укључују социјалне раднике који се имплементирају у школе. 
Конкретно, то нису средње школе, него су најчешће основне школе, а хоћу да кажем да не 
само Град Нови Сад и Покрајина, него и Република чини пуно што се тиче омогућавања 
ромској заједници, односно ромским младим људима, омладини, деци да уписују 
факултете по посебним условима, не као што је то, чак и средње школе. Хоћу да Вас 
обавестим и о томе да је једна од наших запослених у Управи за социјалну и дечију 
заштиту управо преко наше управе, финансирамо је да заврши високу струковну школу, 
она је то изабрала. Што се тиче насеља која се налазе, где је већина становништва које се 
у овом акционом плану помиње смештено, Град је урадио и ту један помак, можда више 
него друге локалне самоуправе. Позитиван пример тога је Бангладеш, где ми имамо 
аутобус који децу заједно са пратиоцем одводи у школу у Бегечу где територијално и 
припадају. Што се тиче предшколских установа где ми имамо Радосно детињство на 
територији Града Новог Сада, али могу вам рећи не само на нашој територији, једна од 
основних приоритета при упису у вртиће, односно предшколске установе јесте управо и 
припадност таквим мањинама. Тако да, драго ми је да сте ово рекли. Ми можемо нон-стоп 
да радимо, јако ми је драго да сте поменули неке људе са којима је Град и управа 
успоставила лепу сарадњу. То је можда слушајући господина Павловића који је имао 
један велики пројекат борбе против малолетничких бракова, хоћу да вам кажем да то није 
само, од нас се очекује акција, уједно и брза реакција, али то је једно и филозофско 
питање морам да вам кажем везано све за Роме и Ромкиње на територији Града. Тако да ја 
са овог места хоћу да Вас поздравим и да се захвалим, а да Вам кажем да ћемо ми као и до 
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сада радити и нећемо одустајати од наших суграђана, без обзира које су они 
националности, конфесије, уопште, пола, тако да Град Нови Сад стоји иза наших људи.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог локалног акционог плана 

за социјално укључивање Рома и Ромкиња у Граду Новом Саду за период 2023-2026. 
године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
 

ЛОКАЛНИ АКЦИОНИ ПЛАН 
ЗА СОЦИЈАЛНО УКЉУЧИВАЊЕ РОМА И РОМКИЊА У ГРАДУ НОВОМ САДУ 

ЗА ПЕРИОД 2023-2026. ГОДИНЕ 
 

(Локални акциони план се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 020-202/2023-I 
14. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У 2024. ГОДИНИ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о финансирању 
стамбене подршке Града Новог Сада у 2024. години. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
ОДЛУКУ 

О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА НОВОГ САДА У 2024. 
ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 352-3/2023-322-I 
     352-3/2023-325-I 

    352-3/2023-331-I 
    352-3/2023-315-I 
    352-3/2023-314-I 
    352-3/2023-319-I 
    352-3/2023-318-I 
    34-8278/2023-I 
    34-8279/2023-I 
    34-8280/2023-I 
    352-3/2023-324-I 
    352-3/2023-313-I 
    66-1/2023-776-I 
    020-210/2023-I 

15 – 28. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 
ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ 
САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ 
САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ 
САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ 
СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 
ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ” ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Радна тела нису имала примедби на предлоге решења које су разматрали из свог 

делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
  
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  

ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА  

2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 
одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених 
и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2024. 
годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови 
Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“  

НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈКП 
„ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 

2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Урбанизам” Завод за урбанизам 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ” ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-204/2023-I 

    501-1/2023-386-I 
    3-1169/2023-I 

29 – 31. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
И ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ 
АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Радна тела нису имала примедби на предлоге решења које су разматрали из свог 

делокруга. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града Новог Сада за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 
одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада и Финансијски план Агенције за енергетику Града Новог 
Сада за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН 
АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Туристичке организације Града Новог Сада са 
финансијским планом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је три одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ТУРИСТИЧКЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И 
ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2024. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 60 
минута и позвала одборнице и одборнике на Новогодишњи коктел. 

 
 Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 13 часова. 

 
Ад. број:  6-3/2023-317-I                6-3/2023-315-I 

   6-3/2023-313-I                6-3/2023-318-I 
   6-3/2023-310-I                6-3/2023-309-I 
   6-3/2023-312-I                6-3/2023-319-I 
   6-3/2023-311-I                6-3/2023-320-I 
   6-3/2023-314-I                6-3/2023-322-I 
   6-3/2023-316-I                6-3/2023-321-I 

32. – 45. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
„НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД ЗА 
2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 
„МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР 
„КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2024. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ 
САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK 
ЗА 2024. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2024. 
ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за културу и информисање ниjе имао примедби. 
 

   Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

 
         Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
          У претресу је учествовао Ђула Киш. 
 
     Ђула Киш, председник Одборничке групе Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 

István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара ће подржати предлог решења о давању сагласности на програм рада 
установе културе за 2024. годину. Ја бих прво причао о свим установама културе, значи, 
подједнако радује ме, то што и у оваквим временима, Град Нови Сад не умањује њихов 
буџет, буџет установама културе, чак могу рећи да има и оних делова у буџету где се 
помаже куповини, помаже обнови неких објеката, неких делова зграда или чак опреме. За 
националну заједницу Мађара, овде, у Новом Саду, од изузетне је важности Новосадско 
позориште Ујвидеки Сзинхаз и Мађарски Културни центар „Петефи Шандор“ - Petőfi 
Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék и ја бих желео да се захвалим да се у следећој 
години нашло средстава да се обнове делови зграда у Новосадском позоришту, а уједно у 
Петефи Шандор, културном центру, да се набави опрема, нова опрема за њихове 
потребе.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

https://skupstina.novisad.rs/svm/
https://skupstina.novisad.rs/svm/
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ 
САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 
ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 
НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - Újvidéki Színház”, Нови Сад за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА „НОВОСАДСКОГ 
ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови Сад за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 
НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 
2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 
ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 
„Младост“, Футог за 2024. годину. 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Културног центра „Руменка“, Руменка за 2024. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 60 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2024. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - 
Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2024. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ 
ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR 

MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2024. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2024. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2024. ГОДИНУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број:  020-388/2019-I 
     020-58/2023-I 

46. – 47. тачка дневног реда 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 

СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА 
И ИНВЕСТИТОРА DOO „ERKER – INŽENJERING“ NOVI SAD 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ ЗА 
ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА 
ДОМОМ УЧЕНИКА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
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Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
  Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о прибављању 
непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном погодбом путем размене 
непокретности између Града Новог Сада и инвеститора DOO „ERKER – INŽENJERING“ 
NOVI SAD. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао  „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА DOO „ERKER – 

INŽENJERING“ NOVI SAD 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној Покрајини 
Војводини за потребе Школе за основно и средње образовање „Милан Петровић“ са 
домом ученика, без накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 61 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ШКОЛЕ 

ЗА ОСНОВНО И СРЕДЊЕ ОБРАЗОВАЊЕ „МИЛАН ПЕТРОВИЋ“ СА ДОМОМ 
УЧЕНИКА, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Ад. број: 020-213/2023-I 
48. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ СТАМБЕНЕ 
ПОДРШКЕ КУПОВИНОМ СТАНА У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ 
САДА У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ МОМЧИЛА ТАПАВИЦЕ ББ, ЛАМЕЛА 6 
(„СЛУЖБЕНИ ЛИСТ ГРАДА НОВОГ САДА“, БРОЈ 9/21) 
 
Извештај са предложеним закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.   
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 

       Председница Скупштине је ставила на гласање предложени закључак поводом 
Извештаја о реализацији Одлуке о Програму стамбене подршке куповином стана у јавној 
својини Града Новог Сада у Новом Саду у улици Момчила Тапавице бб, ламела 6 
(„Службени лист Града Новог Сада“, број 9/21). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
                                                     ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Одлуке о Програму 
стамбене подршке куповином стана у јавној својини Града Новог Сада у Новом Саду у 
улици Момчила Тапавице бб, ламела 6 („Службени лист Града Новог Сада“, број 9/21). 
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Ад. број: 2508-/2023-1-I 
49. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ И 
ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 
МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА ЗА ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ 
РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ 
САДА 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици није 

имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.   
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о измени 
Решења о образовању и именовању председника, заменика председника и чланова 
Међусекторског радног тела за подршку подстицајном родитељству и развоју деце на 
територији Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗМЕНИ РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ И ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, 
ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА МЕЂУСЕКТОРСКОГ РАДНОГ ТЕЛА 

ЗА ПОДРШКУ ПОДСТИЦАЈНОМ РОДИТЕЉСТВУ И РАЗВОЈУ ДЕЦЕ НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 022-1/2023-268-I              022-1/2023-273-I 

   022-1/2023-269-I              022-1/2023-274-I 
   022-1/2023-270-I              022-1/2023-275-I 
   022-1/2023-271-I              022-1/2023-276-I 
   022-1/2023-272-I 

50. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о престанку дужности директора Новосадског дечијег 
културног центра, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању директора Новосадског дечијег културног 
центра, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Позоришта 
младих, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Основне школе 
„Бранко Радичевић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Основне школе 
„Бранко Радичевић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника, шест чланова и 
секретара Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности 
младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у 
Новом Саду 

− Предлог решења о именовању председника, девет чланова и секретара 
Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих 
„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом 
Саду  

 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представница предлагача жели да 

образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представница предлагача није желела да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
  Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности директора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

директора Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ 
ЦЕНТРА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Градско 
зеленило“ Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови 
Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Надзорног одбора Позоришта младих, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ПОЗОРИШТА 
МЛАДИХ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Основне школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ 
„БРАНКО РАДИЧЕВИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
члана Школског одбора Основне школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ ШКОЛЕ „БРАНКО 
РАДИЧЕВИЋ“, НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности председника, шест чланова и секретара Управног одбора Фонда за унапређење 
вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у 
Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА, ШЕСТ ЧЛАНОВА И СЕКРЕТАРА 
УПРАВНОГ ОДБОРА ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ 

МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ-
КАЛИН“ У НОВОМ САДУ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
председника, девет чланова и секретара Управног одбора Фонда за унапређење вокалне 
уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић-Калин“ у Новом 
Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да je 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА, ДЕВЕТ ЧЛАНОВА И СЕКРЕТАРА УПРАВНОГ 

ОДБОРА ФОНДА ЗА УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ МЛАДИХ 
„МЕЛАНИЈЕ БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ-КАЛИН“ У 

НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Председница Скупштине је упитала да ли неко од одборница и одборника жели 
да постави одборничко питање. 

 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 

питање, председница Скупштине је честитала свим присутним на седници, као и 
грађанкама и грађанима божићне и новогодишње празнике и пожелела да их проведу у 
миру, благостању и радости. 

 
Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 

закључила XLVII седницу Скупштине Града Новог Сада у 13.26 часова. 
 

 
 


	Председница  Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница  Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну д...
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.
	Председница Скупштине је објавила почетак гласања.

